
Ook kinderen denken na over hun
levenseinde 
SOFIE VANLOMMEL

Kinderarts en hemato-
oncoloog Joris Verlooy (UZ
Gent) grijpt de opening van
de levenseindekliniek aan
om het debat over
euthanasie bij
minderjarigen te heropenen.

"Ik hoop dat ouders in dit
initiatief een forum vinden
waar ze met hun vragen
terechtkunnen. Veel
mensen gaan ervan uit dat
euthanasie bij kinderen kan,
en zijn teleurgesteld als ze
horen dat het onmogelijk
is." Hoewel veel ouders
blijven vasthouden aan de
laatste maanden, weken,
zelfs uren van hun kind,
vindt Verlooy dat het debat
heropend moet worden. "Al
gaat het maar om enkele
gevallen, en die zijn er wel
degelijk: nu kan er niets."
Dit gaat om veel meer dan
enkel kankerpatiëntjes, zegt
Verlooy. "Ik denk aan
kinderen met ongeneeslijke
neurologische
aandoeningen. Zij denken
veel na over levenseinde."
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